
滨华中学 

2018 年第一学期期末考时间表 
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1．17/5（四）第 10 节排期末考考场，做整洁工作，班导师进班督促。 

      17/5（Thu）Period 10, arrangement and cleaning of classroom, supervise by respective form teachers. 

2．*22/5（二）初三和高三数学试卷一考试时间为一小时，即 9:20am-10:20am。初三和高三学生需于 8:40am进班自习至 9:10am，监考老师于 9:10am准备  

                             发卷。 

      *22/5（Tue）Junior 3 & Senior 3. Mathematics paper 1 / 9:20am-10:20am （1 hour）. Junior 3 & Senior 3 Students are required to remain in the class at 8:40am   

                             until the exam starts. Paper distribution 9:10am / exam starts 9:20am. 

3．*24/5（四）预备班至高二美术考试时间为两小时，10.50am-12.50pm。 

      *24/5（Thu）Remove to Senior 2 classes Arts exam / 10:50am-12:50pm （2 hours）. 

4.   25/5（五）11:30am回考场听从指示，恢复考场座位，做整洁工作，班导师进班督促，到 12:00pm 结束。 

      25/5（Fri）11:30am, student return to respective classroom for re-arrangement and cleaning of classroom to original condition, form teacher are to enter classroom to  

                          supervise until 12:00pm. 


